



## Protokoll styremøte

Møtenummer: 7/2022  
Dato: 21-09/22  
Kl: 18-20  
Sted: Domus Athletica

| Navn                        | Tilstede | Forfall | Merknad  |
|-----------------------------|----------|---------|----------|
| Amalie Rostad               | x        |         |          |
| Nina Stærnes                | x        |         | Digitalt |
| Kenneth Endresplass         | x        |         |          |
| Mathias Fekete              | x        |         |          |
| Lisa Pan Vu                 | x        |         |          |
| Kjersti Nygaard             | x        |         |          |
| Liten Fredrikke Engebretsen | x        |         |          |
| Christian Røhne Jørgensen   | x        |         | Digitalt |
| Ida Sofie Skifjeld Jacobsen | x        |         |          |
| Truls Vestnes               | x        |         | Adm      |

### Sakliste

#### Vedtakssaker:

Sak 16/2022 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte, jf. vedlegg 1  
Sak 17/2022 Arealpott høst 2022, Vedlegg 2-6

#### Orienteringssaker:

O-Sak 19/2022 Daglig leder informerer

O-Sak 20/2022 Styret informerer

O-Sak 21/2022 Google Disk

#### Diskusjonssaker

D-sak 22/2022 Repetisjon av forventningsavklaringen

D-sak 22/2022 Representantskapsmøte

D-sak 24/2022 Julebord

D-sak 25/2022 Medlemsundersøkelse



## V-sak 16/2022 – Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

### Forslag til vedtak:

*Protokoll nr. 6/2022 godkjennes uten merknader.*

**Enstemmig vedtatt**

## V-sak 17/2022 – Arealpott høst 2022

Vi gjennomgår innkommende søknader til Arealpotten.

### Forslag til vedtak:

*Hovedstyret tildeler fulle søknadssummer til gruppene som har søkt penger fra arealpotten.*

**Enstemmig vedtatt**

## O-sak 19/2022 – Daglig leder informerer

Daglig leder har arbeidet med forefallende arbeid svarende til hvor langt vi er kommet i semesteret; intruktørkort, kamp-bookinger, faktureringer, hyttebookinger og søknad til Velferdstinget.

Tildelingsmøtet for sistnevnte avholdes 10. oktober, hvor daglig leder selv vil delta. Det er også vært holdt innledende samtaler for oppstart av ny gruppe: OSI Diskgolf.

## O-sak 20/2022 – Styret informerer

**Amalie** er selv blitt medlem av OSI Håndball. Er nå med i NSIs Mentorprogram. Ellers arbeidet med søknad til VT, arrangering av bankett og annet forefallende arbeid.

**Kjersti** har arbeidet med arrangering av bankett, booket hytte til julebord og deltatt på møte hos en av gruppene hun er HS-kontakt for.

**Lisa** har jobbet med bærekraft: bærekraftsrapportering (13 svart til nå), og hjulpet til med arrangering av bankett.

**Mathias** har vært på kurs med Truls for inn-/utmelding av klubben.

**Kenneth** har avholdt førstehjelpskurs i regi av RødeKors, og også jobbet med markedsføring. Hjulpet til med å arrangere volleyballturnering med aktivCampus og Liten.

**Ida** har laget "ny" mal til mail om HS-kontakt, og assistert med arrangering av bankett.

**Liten** har jobbet med aktivCampus og hjulpet til med arrangering av bankett.



### **O-sak 21/2022 – Google Disk**

Intern orientering om tanker rundt videre bruk av Google Disk, tilganger til Disk m.m.

### **D-sak 22/2022 – Repetisjon av forventningsavklaringen**

Intern diskusjon.

### **D-sak 23/2022 – Endelig beslutning vedr. SL**

Intern diskusjon.

### **D-sak 24/2022 – Representantskapsmøte**

Innkalling er sendt ut. Intern diskusjon.

### **D-sak 25/2022 – Julebord**

Intern diskusjon.

### **D-sak 26/2022 – Medlemsundersøkelse**

Intern diskusjon.